
osiedle "PoŁUDNIE''
l" czecho\i.icaćh.Dżiedzica ch

ZARĄD OStEDLA

Protokół z zebrania mieszkańców Osied|a,,Południe''
odbytego dnia 04.10.2017 r.

w Szkole Podstawowej nr 3 w Czechowicach - Dziedzicach.

Ad.l,ż
Przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe" Pani Marzena Pawlik przywitała zebranych

mieszkańców oraz gości w osobach:
- Marian Błachut - burmistrz miasta,
- Maciej Kołoczek - zastępca burmistrza miasta,
- Paweł Mrowiec - zastępca burmistrza miasta,
- Damian Żelazny - przewodniczący RM,
- Stanisław Pięta - członek zarządu powiatu,
- Marek Gazda - seketarz miasta,
- Leszek Czopek - zastępca komendanta SM,
- Krzysztof Gałuszka - dzielnicowy
oraz obecnych radnych: Ktzysztofa Szczypkę, Radosława Hudziec, Pawła Pawlika.

Przewodnicząca zarządu osiedla stwierdziła następnie prawomocność zebrania _
obecnych 32 rnieszkańców wg załączorrej listy.

Ad.3
Na sekretarza zebrania ptzewodnicząca Zatządu Osiedla ,,Południe" zaproponowała

Danutę Łuszczak, której kandydatura została przylęta 31 głosami za, przy 1 głosie
wstrzymuj ącym się.

Następnie przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Połu<lnie" zaproponowała zebranym
porządek zebrania, który stanowi załącznik do nirriejszeqo orotokołu.

Przedstawiony porządek został jednomyślnie przyj ęty przez zebranych mieszkańców.

Ad.4
Przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe" przedstawiła protokół z ubiegłorocznego

zebrania mieszkanców, który został przy.jęty bez zmian.

Ad.5
Przewodnicząca Zarząd,l Osiedla ,,Południe" przedstawiła sprawozdanie z działalności

zauądl za okres 27.09.2016 r. do 04.10.2017 r., które stanowi załacznik do rrinieiszeqo
protokołu.

Ad.6
Sprawozdanie zostało przyj ęte przez zebranych jednornyślnie,

Ad. 7,8
Przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe" przedstawiła zakres proponowanych

do rc-alizacji w roku 2018 zadań z budżetu Osiedla ,,Południe" (załączrrik do protokołu),
budżetu gminy (ząŁąq4l& ls_plglgkafu) craz budżetu powiatu (2ąĘ92n:ik!9j!a,]okołu), które
już w postaci wrriosków wpłynęły do zatządu osiedla przed zebraniem mieszkańców lub
zostały zaproponowane przez zarząd osiedla,

Przewddnicząca każdy wniosek kótko uzasadniła.
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Ad.9
Następnie przewodnlcząca zachęciła zebranych do formułowania na piśmie dalszyclr

wnioskóił .

Wszystkie wnioski zebrano razem i następnie odczYano zebranym (łsą:aeis§ków w
załaczeniu). Następnie wnioskodawcy podawali ich uzasadnienie, zebrani dyskutowali nad
nimi.

W dyskusji przed głosowaniem rrad propozycjami wykorzystania środków rady
osiedla wzięła udział pani Małgorzata pawlik, która poruszyła sprawę miejsc parkirrgowych
przy PP-3 - jest to uwzględnione .ł propozycjach radnych. Przewodnicząca odczytała
wszystkie propozycj e radnych do budżetu gminy na rok 201 3.

Ad. 10
Ustalono ostateczną listę wniosków i przystąliono do głosowania.

Propozycje wykorzystania środków budżetu osiedla na rok 2018 przyjęto
w głosowaniu jawnym wszystkie razem jednomyślnle.

Płopozycje wykorzystania środków budżetu gminy na rok 2018 przyjęto również
wszystkit razem jednomyślnie.

Propozycje wykorzystania środków budżetu powiatu na rok 2018 przyj ęto również
wszystkie razem jednomyślnie. .

Ad. tt
Ftzewodnicząca i.4. Pawlik zaproponowała podjęcie uchwał.

Następ::!,e i}o,d]ięto uchwałę nl 112017 w spra:;łie propcz;,cji, -wykorzystania środków

finansovly;Ir budżeiu gnriny na 201 8 rok, obejmującą włioski zgłosz.one przez zarzącl osiedla

i mieszkańców, która stanowi załącznik do ninieiszego orotokołu.

Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym.jednomyślnie.

Podjęto uchwalę nr 212017 w sprarł.ie propozycji wykorzystania środków

finansowych budźetu osiedla, na rok 2018, obejmującą wrrioski zgłoszo ne przez zarząd

osiedla i mieszkńców, która stanowi załącznik do ninięiszeqo protokołu.

Uchwałę przyjęto w głcsowaniu jawnym jednomyślnie

Przewodnicząca Zarządu Osiedla ,,Południe" zaproponowała też podjęcie uchwaĘ

3l2&l7 w sprawie upoważnienia Zarządu Osiedla ,,Fcłud;rie" do dokonywania przesunięć

w uclrwalonym budżecie osiedla bez zwoływania ogóinego zebranla lnieszkariców, która

stanowi załacznjk do niniejszeqo prolokoltr.

Uclrwałę przyjęto w głosowaniu jawnyni jednomyślnie,

T'Jastępnie podjęto uchwalę nr 4l20I1 w spralvie propozycji wykorzystania środków

finansowych dudżetu Starostwa Powjatowego na 2018 rck, obejmulącą wnicski zgłoszone

ptzez zarząd osiedla i mieszkańców, któia stanowi załacznik do ninieiszęgo protokołu.
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Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym.jednomyślnie.

Ad. 12

W dyskusj i głos zabrali:
1) Pani Marzena Pawlik poiniormowała mięszkańców, że z bLtdżętu osiedla na rok 2017

przeznaczono kwotę 5 680 zł na zakup oświetlenia świątecznego przy ul. Lipowskiej
w okolicach kościoła. Bumistrz potwieldził, że miasto dołoży pozostałą potrzebną
kwotę na realizailę zadania.

2) Pan Antoni Beczała zapylń o:
a) autobus z Częchowic-Dziedzic do Bielska-Białej przez Świerkowice,
b) termin podpisania porozumienia z GDDKiA w sprawie ul. Krętej,
c) ekany dźwiękochłonne przy DK-1 na wysokości ul. Krętej.

Odp. M. Kołoczek wyjaśnił, że koszty uruchomienia linii autobusowej są zbyt duZe;
P. Mrowiec wyjaśnił, że miasto jest gotowe do przejęcia kawałka ul. Krętej wzdłuż DK-1
lecz GDDKiA nie umożliwia tego; na budowę ekranów będzie przetarg,
3) Pani Krystyna Dziemaszkiewicz wtóciła do tematu oznakowania na DK-l - tablica

BROZYSKA nadal myli kierowców TIR- ów, którzy zjeżd,żająna ul. Świerkowicką.
Odp. M, Błachut zaproporrował, aby złoĘć wniosek w sprawie zmiany oznakowania
zjazdu w Ęm miejscu - ŚWIERKOWICE.
4) Pan Marian Przeszłowski zapytń o losy kanalizacj i w nasz;łn rej onie.
Odp. M. Błachut - inwestycja daleko zaawansowana, w najbtizszym czasie w prasie
lokalnej ukaże się na ten temat artykuł, inwestycja powinna być zrealizowatta w ci€u
3 lat, jeśli nie będzie większych utrudnień ze strony mieszkańców, o co gorąco
zaapelowŃ.
5) Pan Marian Przeszłowski zapylał o prowadzenie ze strony gminy właściwego nadzoru

prac drogowych, zauważył, że niedawno zbudowany chodnik wzdłlJż
, ul. K. Napierskiego zapada się,

Odp. M. Błachut - podziękowŃ za zwtócenie uwagi, zainteresuje się sprawą.

Ad. 13
Następnie mieszkńcy uczestniczyli w szkoleniu:,,Procedury

wystąrienia poszczególnych zaglożeń w szczególności zasady
wypadek masowy ch zagrożeń" . , ,

Ad. 14

postępowania podczas
ewakuacj i ludności na

Przewodnicząca RO podziękowała gościom i mieszkańcom za przybycie
i zakończyła zebranie.

Przewo dni cząca Zar ządu
Osiedląn,Połudąie"
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Osiedle "P OŁUD N lE"
w Czecho\ł,icach.Dzledzicach

ZARąD o§I EDLA

Porządek Zebrania ogólnego Nlieszkańców Osiedta ,,Poludnie" w dniu 04.10.2017 r.

l. PlzyTvitanie mieszkańców i gości.

2. Stwierdzenie prarł,onocności zebrania.

3. Wybór protokolanta zebrania.

4. Przyjęcie ptotokołrr z poprzędniego zębrania lnieszkańców.

5, Sprawozdanię z działalności Zarządu Osiedla za ol§es 2'7.09,2016 r. -
04.10,2017 r.

Głosowanie nad przyjęcięln spra}vozda ia.

Przedstar,vienie propozycji prac do wł,konania na tel,enie Osiedla rv rokrt

2017 zbńżętu Gminy.

przedstawienie propozl,cji prac do w,vkonania na terenie osiedla w rokrt

2017 z budzetu Osiędla.

9. Wnioski mięszkanców dotyczące prac do wykonania na terenie Osiedla.

10.Głosowanie propozycji prac do wykonania na terenie osiedla w roku 20l?

z btrdżetu Gminy i brrdżętu Osiedia.

l l. Głosowanię Uclrwał Ogólnego Zebrania Mieszkańców.

12. Sprawy bieżące, dyskrrsja, z,aptrtania do gości,

13, Szkolenie: ,,Procedury po§tępowania podczas rvystąpienia

poszczególnycb zagrażeń w szczegó|ności zasady e*,akuacji ludności na

wypadek lłasowyclr zagr ożeil" .

1 4. Zakończęnie zebrania.

6.

7.

8.

PRzEWQDNIczAC,A
Zarządu of ił/ila "nol uil,, ie"

UurĘLav n,wtik



Osjedle ''POŁUDNIE''
w czechoryicach.Dziedzi 

ca chZARąD oslEDLA

PROPOZYCJE ZARZĄDU OSIEDLA
prac do wykonania na terenie osiedla ,,Południe''

w ramach budżetu mia§ta w roku 2018

L.p. Prace do wykonania na terenie osiedla Uwagi

l Projekt ul. Cienista.

2. Projekt ul. Zawiła.

3.
Projekt ul. Dzięciołów, ul. Sikoręk, ul. Puszczykóą ul. Drozdów.

4.
Projekt ul. KamioŃa.

5.
Projekt oświetlenia na rozbudowującym się osiedlu
ul. Zawiła (boczne), ul. Wrzosowa , ul. Wilcza.

PRZEWODNlCZACA
u-*r",:W:,,Połlbnie"
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]-iRżąD LjjlEDLA
PROPOZYCJE Z^RZĄDa OSIEDLA

prac do wykonania na terenie Osiedla ,,Południe"
w ramach budżetu osiedla w roku 2018

L.p. Prace do wykonania na terenie osiedla
Kwota przeznaczona

na wykonanie
zadania

Uwagi

1. Proiekt ul. Dzięciołów 5 000 zł
2, Proiekt ul. Cienista 10 000 zł

3.
Remont chodnika łączącego ul. Legionów
z ul. Junacką

5 000 zł

4.
Uporządkowanie ścieżki wzdłuź potoku Młynówka
(od ul. Klonowei do ul. Bestwińskiei )

5 000 zł

5.
Projekt przebudowy pętli autobusowej Swierkowice
/ul. Lipowska

5 000 zł

6. Zakup i montż tablicy informacyinei ul. Podlarysz 750 zł
7. Zakup i montń tablicy informacyinei ul. Pasieki 750 zł
8. Zakup i montaż tablicy informacyinęi ul. Pocźowa 750 zł

9.
Remont chodnika ul. Dworcowa (fragment od ul.
Legionów wzdłuż PSS Społem)

5 000 zł

10.
Wykonanie oświetlenia - chodnik łączący ul.
Bestwińską z ul. Legionów

10 600 zł

11.
Montź lampy ul. Dworcowa 1 750 zł

12. Spotkanie opłatkowe emęrWów i rencistów 4 000 zł

13.
Spotkania integracyjno - kulturalne 5 000 zł

14. Majówka na Lipowcu 12 000 zł

l5. Dotacja MBP filia nr 3 1 00a zl

16. Dotacja Chór Moniuszko 1 000 zł

11. Bieg Lipowca 2 000 zł

18. Zakupy sprzętu SP nr 3 4 000 zł

19. Zakupy sprzętu PP nr 3 4 000 zł

20. Dotacja OSP Lipowiec 6000 ń

2I. Zakup piłkochrytów przy SP 3 6 000 zł

ż2. Działalność statutowa 335 zł

SUMA 94 935 zl

REZERwA 13 600 zl

RAZEM 108 535 zl

PRZEWOSNlCZACA
Zanądu o|,Fdla ''l'ołuŻr nie''

Marzcnł Powllk



Os jc dle "POŁUDNIE''
ti, Cz-ech otl.ica ch, Dzi edzicach

ZARąD oslEDLA

PROPOZYCJE ZARZĄDU OSIEDLA
prac do wykonania na terenie Osiedla ,,Południe''

w ramach budżetu powiatu w roku 2018

L.p. Praca do wykonania na terenie osiedla Uwagi

1

Projekt i reallzacla przebudowy pętli autobusowej Świerkowice / ul.
Lipowska

PRzĘnvoDNIczAC^
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0sied]e "POŁUDNIE"
r,, Czech olłi ca cb. Dzie dzicach

ZARąD OSIEDLA

Zestawienie wnioskórv zgloszonych przez mieszkańców do budżetu na rok 2018

L.p, Zgłaszający Treśó wniosku Uw,agi

1.

Barbara
wiśniowicz

Oświetlenie ul. Wrzosowej od nr 12. jest w proj ekcie

2.

Barbara
wiśniowicz Położenie asfaltu lub ponowne

utwardzenię ul. Wrzosowej.
doraźne utwardzen|e ze
względu na planowaną
kanalizację - UM

J_

Marek Jarnot Zamontowanie progów zwalniających
na ul. Hiacyntów od ul. Zawiłej oraz
na ul. Storczyków.

do rozpoznania

4.

Marian
przeszłowski

Wykonanie barierki na mostku na ul.
Terenowej.

z budżetu RO - ok. 3000 zI

5.
Dorota
Chachuła

Wykonanie chodnika za DK-1 ul.
Lipowska do ul. Swięrkowicka.

ten teren jest w fazie inwesĘcji
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